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OR.0021.38.2022 

 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Rypinie 

za okres od 15 czerwca 2022 roku do 26 lipca 2022 roku. 

 

 

W okresie sprawozdawczym odbyły się 4 posiedzenia Zarządu Powiatu, podczas których 

Zarząd podjął 12 uchwał.  

 

 

W dniu 22 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 2 uchwały. 

- Dyskutowano na temat wyposażenia szkół powiatowych, Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

oraz na temat rozbudowy Przychodni „Przy Szpitalu”. 

- Członkowie Zarządu dyskutowali również na temat skomplikowanej sytuacji  inwestycji drogowej 

jaką jest przebudowa drogi Długie – Rakowo – Cetki wraz z budową ścieżki rowerowej.  

- Członkowie Zarządu po przeanalizowaniu pism od spółki Aber, Anir oraz RADMIL wyrazili zgodę 

na proponowany wzrost wynagrodzenia i możliwość aneksowania umów dla wykonawcy. 

 

W dniu 28 czerwca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 4 uchwały. 

- Dyskutowano na temat procedur związanych z wyposażeniem szkół powiatowych 

 

W dniu 13 lipca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarządu Powiatu rozpatrzono pisma od Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

oraz od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego dotyczące przypomnienia o konieczności 

przeprowadzenia kontroli w Domach Pomocy Społecznej. 

- Dyskutowano na temat pisma od PCPR informujące Zarząd o oczekiwaniach dotyczących podwyżki 

opłaty jaką Zarząd ponosi na rzecz rodziny zastępczej Pani Agnieszki Błaszczyk. 

- Członkowie Zarządu pozytywnie rozpatrzyli wniosek od Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w sprawie odroczenia terminu płatności do dnia 31.12.2022 r. z tytułu udzielonej 

pożyczki w wysokości 1.000.000,00 zł oraz pismo od SP ZOZ z prośbą o pomoc finansową w zakupie 

nakładki cyfrowej (koszt około 100.000 zł) do posiadanego aparatu mammograficznego.  

- Dyskutowano na temat skomplikowanej sytuacji z firmą Wiksbud w sprawie budowy Zespołu Szkół 

nr 5.  

 

W dniu 22 lipca 2022r.: 

- Podczas posiedzenia Zarząd Powiatu podjął 6 uchwał. 

- Dyskutowano na temat prośby od Pani Wioletty Smulskiej w sprawie zmniejszenia czynszu najmu 

lokalu za okres od 11.07.2022 r. do 31.07.2022 r. z powodu nieczynnego basenu.  

- Członkowie Zarządu dyskutowali na temat pisma od Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 z prośbą o 

przyznanie środków na chemiczne czyszczenie elewacji budynku szkoły.  

- Rozmawiano na temat pisma od Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, który informuje iż działka 

o numerze geodezyjnych 152/6 objęta decyzją Starosty Rypińskiego z dnia 27 października 2021 r. 

polegającej na „Przebudowie i rozbudowie drogi powiatowej nr 2205C Długie – Rakowo – Cetki na 

odcinku Długie – Rakowo, nie zostanie wykorzystana zgodnie z celem na jaki została wywłaszczona 

i jednocześnie stała się zbędna.  

- Dyskutowano na temat pisma od Rodzinnych Domów Dziecka z prośbą o zmianę finansową 

kosztów utrzymania ich domów oraz podwyższenia wynagrodzeń dla prowadzących ww. domy.  

 

  


